



PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA

KENYATAAN TAWARAN

Pembekal/Kontraktor adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGANTAWARAN : SEBUTHARGA PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN 24 JAM (TANPA SENJATA API) DI PEJABAT PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA KUCHING, WILAYAH SARAWAK

KOD BIDANG	BIDANG	SUB BIDANG	PECAHAN SUB BIDANG	TARAF BUMIPUTERA
220801	BEKALAN	PERTAHANAN DAN KESELAMATAN	KAWALAN KESELAMATAN	BUMIPUTERA

TARIKH MULA TAWARAN : 01 SEPTEMBER 2022

TARIKH TUTUP TAWARAN : 12 SEPTEMBER 2022

LOKALITI : SARAWAK

PERINCIAN TAKLIMAT

PERIHAL	TARIKH / MASA	LOKASI	PEGAWAI PENYELARAS	KEHADIRAN MAKSIMA
TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK SEBUTHARGA PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN 24 JAM (TANPA SENJATA API) DI PEJABAT PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA KUCHING, WILAYAH SARAWAK	05 September 2022	Tempat Letak Kenderaan CAAM Wilayah Sarawak	NAZARANI BIN NONY MOHD NAZREEM SADIKIN (082-616532)	1

- 1) Taklimat/ Lawatan Tapak bagi sebut harga adalah **WAJIB**
- 2) Taklimat/Lawatan tapak akan diadakan secara bersemuka. Hanya satu **(1)** wakil syarikat dibenarkan untuk membuat.Selaras dengan PPP PK2.1 perenggan 8(vii)(a)(3)(vi), hanya penama di sijil akuan pendaftaran syarikat MOF sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat ini. Sekiranya penama tidak dapat menghadiri lawatan tapak dan taklimat tersebut, syarikat perlu memaklumkan secara bertulis kepada Pihak Berkuasa Penerbangan Awam Malaysia untuk menghantar wakil dengan menyatakan Nama, Nombor Kad Pengenalan dan jawatan wakil syarikat berkenaan. Pembekal dikehendaki membawa sijil pendaftaran syarikat (MOF), cop rasmi syarikat dan kad perniagaan semasa menghadiri lawatan tapak dan taklimat sebutharga.
- 3) Semasa lawatan tapak dan taklimat, pembekal hendaklah mematuhi SOP semasa menghadiri taklimat sebutharga bagi mengelak penularan wabak Covid-19 dengan memastikan amalan penjarakan fizikal, penggunaan hand sanitizer serta pemakaian pelitup muka dilaksanakan. Pembekal juga diingatkan untuk mematuhi segala SOP yang telah ditetapkan oleh Pihak MKN dan KKM.
- 4) Borang Sebutharga akan diedarkan semasa taklimat di tempat dan masa seperti dijadual diatas.